


LAPORAN AKTIVITI PUSAT INTERNET 1MALAYSIA FELDA TERSANG 3

The purpose of this document is to provide a guide on the type of information required in the reports for RDD's newsletter, annual report, and other publications.

Tujuan dokumen ini adalah untuk menyediakan panduan bagi jenis maklumat yang diperlukan dalam laporan untuk bahan berita RDD, laporan tahunan, dan penerbitan lain.

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Name of event Nama acara / program	Sambutan Hari raya 2016	
Date & Time Tarikh & Masa	<i>11 Julai 2016 2.30.00pm-6.00pm</i>	
Location Lokasi	<i>Perkarangan Balai raya Felda Tersang 3</i>	
Purpose Tujuan	<p><i>perlaksanaan Program adalah untuk:</i></p> <p><i>i) Merapatkan silaturrahim di antara semua Komuniti Felda Tersang 3 dalam mempertahankan perpaduan di semua peringkat secara berjemaah</i></p> <p><i>ii) Menerap semangat muhibah dalam perayaan yang positif</i></p>	
Details of recipients Butiran Penerima	<i>Komuniti Felda Tersang 3</i>	
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	<p>Majlis Sambutan Hari Raya yang diadakan pada hari Isnin 11 Julai 2016 bermula pada pukul 2.45 petang dan berakhir pada jam 6.00 petang. Majlis ini adalah anjuran bersama Pengurusan Felda, Technoplant, Jkk, Gpw dan Koperasi Felda Tersang 3.</p> <p>Aktiviti utama yang di jalankan ialah penyerahan hadiah kepada Ketua Blok sempena program keceriaan Kampung, pemberian duit raya kepada kanak yang hadir oleh Yb Dato Aziz Bin Haji Mat Kiram.</p> <p>Seramai 400 tetamu yang hadir bagi memeriahkan sambutan hari Raya di Felda Tewrsang 3 pada tahun ini. Antara menu yang di sediakan ialah nasi dagang,lemang,rendang,kuah lodeh, nasi impit dan kuih muih.</p>	
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	<p><i>i) Membentuk sahsiah diri yang tinggi dan mengamalkan nilai-nilai murni dalam kehidupan sehian</i></p> <p><i>ii) mengamalkan cara hidup yang baik dengan bermaafan dan menghormati satu sama lain.</i></p> <p style="text-align: center;">-</p>	
Name of VIP	1) Yb Dato'Abd Aziz Bin Hj Mat Kiram	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Nama VIP		
Name of guest VIP Nama tetamu daripada VIP		
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	<p><i>Aktiviti yang bermula pada hari Isnin 11/7/2016</i></p> <p><i>Aktiviti Pelaksanaan:-</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <i># Bacaan Doa</i> <i># Ucapan Pengerusi majlis</i> <i># Ucapan Pengurus Felda Tersang 3</i> <i># Ucapan Yb Dato' Aziz Bin Hj. Mat Kiram</i> <i># Jamuan Hari Raya</i> 	
Supporting activities Aktiviti Sokongan	<ul style="list-style-type: none"> - <i>Penyerahan duit raya oleh Yb Dato' Aziz,</i> - <i>Majlis doa selamat</i> - <i>Jamuan makan dan penyerahan hadiah Blok tercantik kepada Ketua-ketua Blok</i> - <i>Penyampaian duit raya kepada kanak-kanak</i> 	
Other participants Peserta Lain	<ul style="list-style-type: none"> - <i>Petugas Felda Tersang 3,2 dan 1, Felda Technoplant Tersang dan Sg.Koyan, Wakil Puteri Bahagian, Wanita Bahagian</i> 	
Photo caption Keterangan gambar	 <p><i>Yb Dato' Abd Aziz Bin Kiram, barisan Ketua Felda dan Ketua Peneroka Felda Tersang 3</i></p>	

ITEM
JENISINFORMATION
MAKLUMATNOTES
NOTA

Para tetamu menikmati hidangan yang di sediakan



Penyampaian hadiah kepada pemenang keceriaan Blok oleh
Yb Dato' Aziz Bin Kiram

**ITEM
JENIS****INFORMATION
MAKLUMAT****NOTES
NOTA**

Penyampaian duit raya kepada kanak-kanak oleh Yb Dato Aziz Bin Kiram.



Komuniti Felda Tersang 3 yang hadir menikmati hidangan yang di sediakan

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	 <p data-bbox="537 625 1179 657">Yb Dato' Aziz bergambar kenangan selesai majlis</p>	
Photo caption names Keterangan gambar berserta nama	-	
Translation Terjemahan	-	
Supporting documents Dokumen Sokongan	-	

PLEASE SUBMIT YOUR WRITTEN REPORT & PHOTOS BASED ON THIS GUIDE TO THE CONTENT APPLICATION DEVELOPMENT DEPARTMENT WITHIN ONE WEEK OF THE EVENT

SILA KEMUKAKAN LAPORAN BERTULIS & GAMBAR-GAMBAR BERLANDASKAN PANDUAN YANG DIBERIKAN DAN HANTAR KE JABATAN PEMBANGUNAN APLIKASI KANDUNGAN DALAM TEMPOH SEMINGGU SELEPAS ACARA / PROGRAM BERLANGSUNG

Majlis Sambutan Hari Raya yang diadakan pada hari Isnin 11 Julai 2016 bermula pada pukul 2.45 petang dan berakhir pada jam 6.00 petang. Majlis ini adalah anjuran bersama Pengurusan Felda, Technoplant, Jkkr, Gpw dan Koperasi Felda Tersang 3.

Aktiviti utama yang di jalankan ialah penyerahan hadiah kepada Ketua Blok sempena program keceriaan Kampung, pemberian duit raya kepada kanak yang hadir oleh Yb Dato Aziz Bin Haji Mat Kiram.

Seramai 400 tetamu yang hadir bagi memeriahkan sambutan hari Raya di Felda Tewrsang 3 pada tahun ini. Antara menu yang di sediakan ialah nasi dagang, leman, rendang, kuah lodeh, nasi impit dan kuih muih.